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RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  :  377-87  
Onderwerp  :  Ondersteuning sportverenigingen 
Portefeuillehouder :  B.J. Ten Have 
Datum   :  4 mei 2020  
   
 

 
 
Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 
op 4 mei 2020). 
 
 
Vraag 1 

Kan het college aangeven, los van zijn verwijsfunctie naar andere instanties, welke bijdrage en/of 

tegemoetkoming de Gemeente als echte sportgemeente zijn verenigingen biedt? 

 

Vraag 2 

Welke bedragen zijn daar mee gemoeid ? En wat zijn de bedragen aan huurinkomsten die de gemeente gaat 
derven? 

 

Vraag 3 

Worden sportverenigingen, die financieel schade leiden ten gevolge van de coronacrisis, nu en in de toekomst 
extra financieel tegemoetgekomen? Zo ja, in welke mate kunt u rekening houden met het feit dat sommige 
verenigingen extra afhankelijk zijn van het seizoen of van sponsorinkomsten, danwel inkomsten uit de verkoop 
van versnaperingen/koffie/thee ed. ? 

 

Vraag 4 

Gaat u bij de aangekondigde regiegroep over compensatie medeoverheden ook te onderzoeken in welke mate 
gemeenten kunnen worden ondersteund als zij minder inkomsten en extra uitgaven hebben van de lokale 
sportsector, bijvoorbeeld als gemeenten exploitant zijn van sportaccommodaties? 

 

Vraag 5 

Gaat u ook onderzoeken wat er voor Waterlandse verenigingen te winnen is via de door de regering 
aangekondigde ondersteuning voor sportverenigingen? 


